
Interpelácia č. 68/2020   
 

 

14. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.06.2020  

 

 

Tomko: 

Interpelácia je na Cukrovarskú ulicu, pouličné osvetlenie, tá obnova, boli tam natierané stĺpy 

pouličného osvetlenia. To realizovalo mesto, alebo správa ciest? 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to bolo publikované všade aj v rámci sociálnych sietí, aj informácií, realizovali to 

Technické služby mesta Trebišov.  

 

Tomko: 

Budú opravovať aj na chodníku tie stĺpy? Či len na ceste? Je tam 7 stĺpov na chodníku. 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, postupne realizujú obnovu, náterovú obnovu najprv medzi cestou, potom aj popri 

chodníkoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 

 

 

 

 

 

 


